



ARTEMIDE, Stellar Nebula Collection by Björke Ingels Group - artemide.com



DAVIDE GROPPI, Moon F in Japanese paper - davidegroppi.com

Luminous glass balls

Ils sont très à la mode dans les intérieurs minimalistes : les globes en opaline. Lampadaires sphériques suspendus à un fil, constellations de boules comme une grappe de raisin ou piètement en aluminium surmonté d'une simple « ballon » en verre soufflé bouche. Leur design épuré, rond et élégant crée un éclairage très doux et une lumière diffuse, idéal pour créer une atmosphère relaxante et intimiste.

Opaline globes are very much in vogue to light up minimalist interiors. They come in different formats: as spherical floor lamps suspended from a wire, as constellations of balls in the form of a bunch of grapes, or as an aluminium base topped by a simple mouth-blown glass "ball". Their sleek, round and elegant design procures a soft, diffused light that is ideal for creating a relaxing, intimate atmosphere. ▶



OCCHIO, Luna Series - occhio.com



TOM DIXON, Mirror Ball Chrome (LED) Pendant System - tom Dixon.net